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Graag maak ik gebruik van deze internetconsultatie om bezwaar te maken tegen het 
voorgenomen besluit van niet openen van de jacht op Haas en Konijn.

Ik ben al vanaf mijn 8e jaar een polderjongen (nu 59) die als kind altijd gewapend met 
verrekijker in de polder te vinden was. Ik ben m’n hele leven al gefascineerd door al het 
leven in de natuur in en om mijn geboortedorp. Kasten vol met planten en vogelboeken zijn 
daar nog stille getuigen van. En nog steeds trek ik er zo vaak als ik kan op uit om in het veld 
te zijn. De zorg voor weidevogels, ophangen van nestkasten en plaatsen van eenden 
broedkorven gaat heel veel vrije tijd in zitten. Maar doe dat graag omdat het onlosmakelijk 
verbonden is met het Faunabeheer. 

Al vele decennia zijn wij als familie betrokken bij het Faunabeheer. Als kind liep ik achter 
mijn ooms en oudere broers aan als er in de herfst werd gejaagd op eenden en hazen. Met 3 
broers als jachtaktehouder kon het niet uitblijven dat ik de jachtopleiding in 1985 met succes 
heb gevolgd. Het is met de paplepel ingegeven dat afschot maar een heel klein onderdeel is 
van wildbeheer. We beheren diverse jachtvelden op professionele wijze. Er is een wettelijke 
plicht die we als jagers hebben te vervullen. Namelijk zorg dragen voor een redelijke 
wildstand. Dat is de basis om te kunnen jagen. En het wild wat geschoten is, wordt ook zelf 
geconsumeerd of weggegeven aan goede vrienden.

De zorg voor instandhouding van populaties stond en staat altijd bovenaan. De Hazenstand 
in het najaar is in onze jachtvelden al jaren uitstekend te noemen. We tellen jaarlijks en 
bepalen het aantal wat maximaal geschoten mag worden. Minder is ook goed. Het is wel 
voorgekomen dat we hebben besloten om de jacht een jaar over te slaan. De stand liet het 
niet toe voor een verantwoord afschot op dat moment. De populatie herstelde zich daarna 
snel. 

De jagers of jachtcombinaties in omliggende velden werken op dezelfde wijze. Er is veel 
overleg in WBE verband. Er wordt dus verantwoord en duurzaam omgegaan met populaties. 
Geen enkele reden om hierop in te grijpen.

Hazen kun je overdag nauwelijks zien, het zijn nachtdieren. Om een betrouwbare telling te 
doen is dat alleen nachts mogelijk met nachtzicht of warmtebeeld apparatuur. In onze WBE 
tellen we al jaren op deze wijze en tellingen geven op die wijze een zeer betrouwbaar beeld. 
De tel gegevens die de (hobby) tellers van SOVON als zogenaamde bijvangst naast 
vogeltellingen en desgevraagd aan Zoogdiervereniging aangeleverd zijn gezien bovenstaande 
feiten allerminst betrouwbaar. Overigens heeft zowel ik als de gehele jachtcombinatie die 
zich met het jachtveld bezig houd nog nooit iemand van SOVON gezien. En we zijn veel in het 
veld kan ik u zeggen.

Het is daarom voor mij onbegrijpelijk dat er überhaupt op basis van twijfelachtige cijfers een 
dergelijk besluit kan worden genomen. Nog veel onbegrijpelijker is het feit dat de wettelijk 



vastgestelde telcijfers, vanuit de database van de FBE’s totaal niet worden meegenomen. Ik 
voel me samen met mijn zeer actieve lotgenoten ronduit beledigd door een dergelijke keuze. 
Beschamend hoe al die vrijwillige bijdragen van alle jagers en andere vrijwilligers met ettelijk 
duizenden uren tel en inventarisatiewerk met hetzelfde gemak wordt genegeerd. Ik vraag 
me werkelijk af of dit juridisch wel klopt.

Over de konijnenstand is het voor mij moeilijk inzicht te krijgen. Het veenweidegebied in de 
Alblasserwaard is als biotoop nauwelijks geschikt voor een gezonde konijnstand. Konijnen 
worden om die reden hier niet bejaagd. Maar ook deze diersoort is een nachtdier en tel je 
voor betrouwbare gegevens het beste ‘s nachts. En niet als je overdag vogels loopt te tellen.

Ik ben van mening dat u als minister een cruciale fout begaat indien u besluit tot het niet 
openen van de jacht op deze twee soorten in de genoemde drie provincies. Of nog veel 
erger, een landelijke sluiting komend najaar.

U zult daarmee volledig de plank misslaan en hiermee demotiveert u duizenden 
jachtaktehouders, boeren en vele vrijwilligers die zich enorm inzetten voor het bevorderen 
of in stand houden van een redelijke wildstand. En, vergeet niet dat schadebestrijding een 
wezenlijk onderdeel is van Jacht en Wildbeheer. En onlosmakelijk verbonden! Ook hiervoor 
heb je gemotiveerde mensen in het buitengebied nodig.


